
Kære UngNorddjurs 

“Vores samarbejde med UngNorddjurs er værdifuldt.”

Vores udfordring i Hal22 har været stabile og kontinuerlige åbningstider, manglende 
frivillige og hjælp til den alm. drift. 
Efter perioden med Corona har vi haft udfordringer med det store træk der igen skulle til 
for, at vi har en attraktiv 
Skatpark i Grenaa. 
En Skatepark som i vores øjne er så vigtig for Grenaa og Norddjurs. 
Et alternativt fedt og trygt sted til de unge som ikke lige vælger de mest gængse 
sportsgrene. 

Samarbejdet med UngNorddjurs har i stor grad været med til
at sparke energi og gejst ind i Hal22 igen. 
Vi har fra samarbejdets begyndelse opnået følgende:

- En vækst af børn som bruger hallen igen, herunder også nye ansigter. 
- Flere åbningstimer
- Mere kontinuerligt åbent
- Flere frivillige 
- Større medejerskab hos de frivillige 
- Hjælp til vagtplanlægning
- Større føling med de unge
- Øget aktivitet på de sociale medier
- Samarbejde vedr. ny hjemmeside

Særligt den energi og de kræfter Mads Nedergaard har lagt i hallen
er vi yderst taknemlige for. 
Mads er stort set med, eller en del i alle ovenstående punkter. 

Konklusion:
Lige fra samarbejdets start med UngNorddjurs har det absolut været en styrke for Hal22.
Den energi og synergi der er, er en gave for vores Unge, Hal22, Grenaa og kommune. 
Potentialet i samarbejdet er stort og kan udvikles i fællesskab. 

Vi er meget taknemlige for, at Norddjurs Kommune har prioriteret Street og Gadeidrætten 
og dermed også Hal22. 
Det gælder økonomisk og vigtigt samarbejdet med UngNorddjurs. 

Der er nu sat en ny og stærk bestyrelse. Her er virkelig nogle gode kræfter som vil 
samarbejdet, de unge og hallens bedste. 
Afgående Formand Klaus Plauborg bliver som suppleant i bestyrelsen og er dermed til, at 
videregive historik og forsat bidrage til udviklingen. 
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